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Huis van het Nederlands Brussel  -  Taalplatform Patati Patata

Het Brusselse Huis van het Nederlands lanceerde in 2010 een platform waar personen die 
geïnteresseerd zijn om hun Nederlands te leren met een andere gesprekspartner die 
dezelfde interesses deelt, kunnen oefenen. Dit heet Patati Patata: Op het werk, tijdens 
het sporten, op café ... kortom, zonder extra tijdsinvestering je talen oefenen.

Door het succes van Patati Patata zijn er ook verscheidene varianten van dat platform 
ontstaan. Zo bestaat bijvoorbeeld een Patati-website voor federale ambtenaren (Patati-
Fed) en voor medewerkers van de culturele sector (patati.be/bkorab). Daarnaast was er 
ook sprake van het oprichten van een soortgelijke website voor oefentrajecten in 
ziekenhuizen. 

1. Hoeveel mensen zijn tegenwoordig ingeschreven op de website van Patati Patata? 
Graag een overzicht per moedertaal, per leeftijdscategorie, per Brusselse gemeente 
(of provincies buiten Brussel).

2. Hoeveel mensen zijn tegenwoordig ingeschreven in het Patati-project voor federale 
ambtenaren? Kan de minister een overzicht geven volgens federale overheidsdienst, 
met als parameters leeftijdscategorie, woonst in Brussel of de provincies, en het 
aantal effectief gerealiseerde tandems?

3. Kan de minister een overzicht geven voor de inschrijvingen op de originele Patati-
website voor de culturele sector en de zorgsector? 

4. Zijn er plannen om het Patati-project uit te breiden naar andere sectoren of 
doelgroepen? Zo ja, hoever staan de plannen ter zake?
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ANTWOORD 
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Voor deze vraag verwijs ik u door naar mijn collega Sven Gatz, gezien dit platform onder 
zijn bevoegdheid valt.


